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GENERAL CHARACTERISTICS OF THE WORK 

Master’s thesis: 75 p, 34 figures, 8 tables, 66 sources. 

RISK MANAGEMENT, RISK MANAGEMENT FRAMEWORK, RISK 

MANAGEMENT PROCESS, RISK IDENTIFICATION, RISK ASSESSMENT, 

RISK RESPONSE, RISK MONITORING, RISK AND STRATEGY, RISK AND 

CORPORATE CULTURE, RISK MANAGEMENT AND CORPORATE 

EFFICIENCY, RISK MANAGEMENT SYSTEM. 

The aim of the study: Through the collection, analysis and evaluation of risk 

factors, the company can make accurate decisions against risks, so as to avoid risks, 

reduce losses, overcome risks, and finally use risks to create opportunities and 

improve corporate efficiency。 

Objectives: 

1. Collect and identify risk factors in a timely and sensitive manner. 

2. Analyze existing risk research methods and summarize methods suitable for 

enterprise risk management. 

3. Research the theory of enterprise risk management and build a risk 

management system. 

Object of the research: Various risk factors encountered in the course of 

business operation 

Subject of the research: Analyze the theory of risk management in the process 

of business operations and improve the ability of the company to respond to risks. 

Research methods: Study existing risk management theories around the world, 

and formulate risk management theories and decision-making systems suitable for 

the enterprise according to the characteristics of business operations. 

Realm of the possible practical application: Applicable to all enterprises in a 

free market economy. 

The author of the paper confirms that The computational and analytical 

material provided in the thesis reflects the state of the process under investigation 

correctly and objectively, and all theoretical, methodological and methodical 

provisions and concepts are referenced to their authors. 

 

 

 

 



ОБЩАЯ ХАРАКТЕРИСТИКА РАБОТЫ 

Магистерская диссертация: 75 стр., 34 рисунка, 8 таблиц, 66 источника. 

УПРАВЛЕНИЕ РИСКАМИ, РАМКИ УПРАВЛЕНИЯ РИСКАМИ, 

ПРОЦЕСС УПРАВЛЕНИЯ РИСКАМИ, ИДЕНТИФИКАЦИЯ РИСКОВ, 

ОЦЕНКА РИСКОВ, РЕАГИРОВАНИЕ НА РИСК, МОНИТОРИНГ РИСКОВ, 

РИСК И СТРАТЕГИЯ, КУЛЬТУРА РИСКОВ И КОРПОРАЦИЯ, 

УПРАВЛЕНИЕ РИСКАМИ И КОРПОРАТИВНАЯ ЭФФЕКТИВНОСТЬ, 

СИСТЕМА УПРАВЛЕНИЯ РИСКАМИ. 

Цель исследования: Благодаря сбору, анализу и оценке факторов риска, 

компания может принимать точные решения против рисков, чтобы избежать 

рисков, уменьшить потери, преодолеть риски и, наконец, использовать риски 

для создания возможностей и повышения корпоративной эффективности。 

Задачи: 

1. Оценить и выявлять факторы риска.  

2. Проанализировать существующие методы исследования рисков и 

обобщить методы, подходящие для управления рисками предприятий.  

3. Изучить теорию управления рисками предприятий и создать систему 

управления рисками. 

Объект исследования: различные факторы риска, с которыми 

сталкиваются в ходе работы бизнеса  

Предмет исследования: теорию управления рисками в процессе бизнес-

администрирования. 

Методы исследования: Изучите существующие теории управления 

рисками во всем мире и сформулируйте теории управления рисками и системы 

принятия решений, подходящие для предприятия в соответствии с 

характеристиками бизнес-операций. 

Область возможного практического применения: Применимо ко всем 

предприятиям в условиях свободной рыночной экономики. 

Автор статьи подтверждает, что аналитический материал, 

представленный в диссертации, правильно и объективно отражает состояние 

исследуемого процесса, а все теоретические, методологические и 

методические положения и концепции ссылаются на их авторов. 
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